
Onze burgervader Patrick Geuens 
trekt opnieuw de lijst van Nieuw Retie 
bij de gemeenteraadsverkiezingen 
op 13 oktober 2024. 



Nieuw Retie: We zijn als lokale én onafhankelijke partij in Retie, ontzettend 

fier dat we jou, Patrick, opnieuw als lijsttrekker voor de volgende gemeente

raadsverkiezingen mogen voorstellen. Je hebt de voorbije jaren bewezen dat 

je een echte burgervader bent voor onze inwoners. Een ideale kopman voor 

ons team.

Patrick: Ik ben vereerd dat ik opnieuw lijsttrek

ker van Nieuw Retie mag worden.  Ik geloof sterk 

in onze partij en in onze visie voor Retie. Ik ben 

graag een burgemeester onder de mensen, die 

luistert naar onze inwoners en ter plaatse gaat 

kijken.  

Nieuw Retie: Op welke realisaties ben je het meest 

trots?

Patrick: We hebben enorm hard gewerkt. De vernieuwing van dorpsplein 

en omgeving in Schoonbroek, de uitbreiding van de ambachtszone in de 

Veldenstraat en de vernieuwing en uitbreiding van de sociale woningen in en 

rond de Beukenlaan zien we heel duidelijk in het straatbeeld.

Interview

Vlasaard, Hille en Waaienberg 

zijn 3 nieuwe straten die samen 

met Bleek en Maat de zijstraten 

van de Korenstraat vormen. 



Nieuw Retie: Wat mogen we nog van Nieuw Retie verwachten? 

Patrick: We blijven luisteren naar de behoeften van de bewoners. Persoon

lijke betrokkenheid en gezond verstand zijn onze sterktes en daar zetten we 

op in. 

Uitdagingen voor de toekomst zijn onder andere het vinden van een vernieuw

de dienstverlening voor OCMW en gemeentehuis, de heraanleg van de R18 

én als sluitstuk de vernieuwing van de markt.  

Daarnaast komt Nieuw Retie opnieuw met frisse ideeën waarbij we ons fo

cussen op het landelijke en warme karakter van ons dorp. We zijn onafhanke

lijk én lokaal, wat betekent dat we écht kunnen luisteren naar onze inwoners.

Ook in de Beukenlaan, 

de Heggestraat en 

de Hazestraat wordt 

volop gewerkt aan de 

nieuwe en vernieuwde 

betaalbare woningen. 

Huurders en kopers 

vinden zo een betaal-

bare thuis.



Nieuw Retie: Wie zal jouw team versterken op de verkiezingslijst?

Patrick: Het is nog wat vroeg om de volledige lijst op tafel te leggen.  Die lijst 

wordt sowieso opnieuw een mooie mix van ervaren kandidaten en nieuwe 

krachten. Retie is een uniek dorp en wij willen als ploeg graag hard blijven 

werken om ons dorp verder te laten opbloeien. Nieuw Retie kiest volop voor 

Retie en voor onze inwoners.

Nieuw Retie:  Dankjewel Patrick! 

Meet-&-Greet 
met onze burgervader Patrick Geuens 

op vrijdag 29 maart tussen 18u30 en 19u30 in Café Amelie

Na de vernieuwing 

van het dorpsplein in 

Schoonbroek willen 

we graag snel de 

werken aan de ring 

starten en als sluitstuk 

ook de markt in Retie 

heraanleggen.



De uitbreiding van de sporthal die we realiseerden in het 

centrum geeft onze sportverenigingen én scholen veel  

meer sportmogelijk heden. 

Kato Slegers, 

Jimmy Peeters, 

Fonny Matthijs en 

Natalie Adriaensen 

zijn bijzonder fier 

op deze realisatie.

Nieuw Retie luistert naar de vragen van onze inwoners. 

Met gezond verstand en hard werken realiseren we 

concrete acties voor ons gezellig dorp. 

Onze vernieuwde sporthal staat te blinken 
in het gemeentepark 

Een splinternieuwe polyvalente zaal, twee nieuwe zaaldelen, extra kleedkam

ers en een bijkomende vergaderzaal:  onze sporthal aan de Boesdijkhofstraat 

kreeg een mega upgrade, waardoor sportverenigingen én onze scholen 

meer mogelijkheden krijgen voor sport en plezier!

Realisaties



Duurzame energie in actie, 

terwijl Schoonbroek floreert! 

Zo werd met de middelen van 

2023 deze elektriciteitskast 

gerealiseerd aan de pastorij 

van Schoonbroek. 

Daarnaast steunde het fonds 

ook een asbeststudie voor de 

renovatie van het dak van de 

lokalen in de Nonnenstraat.

In 2024 dienden Fanfare De 

Heidegalm en Chiro Schoonbroek aan

vragen in om hun werking te verbeteren.

Niels Blockx, Guy Moons 

en Marthe Moons bij 

de eerste realisatie 

uit het dorpsfonds 

voor Schoonbroek.

Koen Claessens:
Nieuw Retie wist 

Engie ervan te 

overtuigen om een 

dorpsfonds op te 

zetten, waarbij een 

deel van de opbrengst 

van de windmolens ten goede komt aan 

de gemeenschap van Schoonbroek. 

Van fris idee naar concrete actie 
voor de inwoners van Schoonbroek 



Duurzame energie in actie, 

terwijl Schoonbroek floreert! 

Lut Hermans:
Nieuw Retie verruimde het budget 

waardoor wekelijks een voedselbedeling 

kan blijven plaatsvinden. 

Karel Ennekens:
Vrijwilligers halen de 

voedselpakketten op 

bij FoodSavers in 

Herentals. 

Maria Hermans:
In de Mantel wordt 

het voedsel verdeeld.

Margriet Blockx:
In samenwerking met De Schakel worden 

mensen die het financieel minder gemak

kelijk hebben, op deze manier ook in hun 

basisbehoeften geholpen.

Vrijwilligers helpen bij 
de wekelijkse voedselbedeling



De Kapelstraat wordt afgesloten van de ring 

R18 voor auto’s. Uiteraard kunnen fietsers en 

wandelaars wel nog in en uit. 

Karolien Adriaensen: 
Het kruispunt Kapelstraat/Gilden

straat werd heraangelegd zodat 

trage weggebruikers een veilige 

doorsteek krijgen vanuit de regio 

Vossekot en Watermolen, door de 

Kapelstraat, richting centrum en 

omgekeerd.  

Wil jij graag op de hoogte 
blijven van wat onze partij 
voor Retie doet?  Volg ons 
dan op social media en 
krijg elke week een inkijk 
in waar we aan werken. 
#nieuwsretie 
#vanretiezenik 
#jouwlokalepartij

Op vrijdag 29 maart 
tussen 18u30 en 19u30 zal 
Patrick persoonlijk jouw 
lidkaart bezorgen in café 
Amelie. 
Lid worden kost je slechts 
10 euro. 

 
Zondag 19 mei 2024 
(14u-19u) - park ‘t Schijf 
Hobrugstraat

Luc Janssens: 
Grote, brede zebrapaden maken 

visueel duidelijk dat het autover

keer moet afremmen. De Kapel

straat zelf wordt een woonerf.

Een breed zebrapad voor veiliger verkeer

Familiedag Meet-&-Greet 
Patrick Geuens


